

Academic Year 2024-2025 Circular #154 Date: Tuesday 10/06/2025

<u>Subject:</u> The Significance of National Agenda Fees (Fees AED 1,680 per student from KG1 to Grade 12)

Dear DIPS Community Members,

Greetings from Dubai International Private School.

As communicated earlier in Circular #151 titled "Detailed Information on Optional Fees and Services" dated Tuesday 10/06/2025, this is a gentle reminder that the National Agenda fees cover expenses associated with external and international assessments that are aligned with international curriculum standards. This allows students to participate in these assessments which helps teachers and school leaders measure student progress and contribute to the overall improvement of educational programs. Providing these tests is compulsory for all students, and the parent is free to obtain them from the school or from another provider on condition that the parent is committed to providing the same tests, in the same edition, and with the same quality to ensure the teaching, learning, and assessment of student learning is in the correct manner in accordance with the school policy.

As it is the full responsibility of parents to provide the opportunity for students to participate in the National Agenda parameters, this circular delves into the importance of the book fees and how these contribute to students' educational journey at the school:

- 1. Alignment with Academic Standards: The School National Agenda Fees are a crucial component of the school's commitment to providing a high-quality education. These fees support our participation in external and internal standardized tests and assessments that align with the educational standards set by the authorities. These assessments serve as a benchmark for measuring students' academic progress and ensuring that our school programs are in line with national and international academic goals.
- 2. <u>Data-Driven Teaching and Learning:</u> Participation in external and internal assessments allows teachers and leaders to collect valuable data on students' performance and the overall effectiveness of teaching methods and curriculum delivery. This data is used to identify areas of improvement, make necessary adjustments to teaching strategies, and modify educational programs to better meet students' needs.
- Identifying and Supporting Student Needs: The results of external and internal assessments provide valuable insights into students' strengths and areas that may require additional support. By analyzing this data, teachers and leaders can offer

<u>الموضوع:</u> أهمية رسوم الأجندة الوطنية

(الرسوم 1680 درهم للطالب الواحد من صف الروضة وحتى الثاني عشر)

حضرة السادة أولياء الأمور و أفراد مجتمعنا المدرسي، تحية طيبة من مدرسة دى الدولية الخاصة،

كما ورد سابقًا في التعميم رقم 151 بعنوان "معلومات تفصيلية عن الرسوم والخدمات الختيارية" بتاريخ الثلاثاء 2025/06/10، فهذا تذكير لطيف بأن رسوم الأجندة الوطنية تغطي هذه الرسوم النفقات المرتبطة بالاختبارات والتقييمات الوطنية والدولية التي تتماشى مع معايير المناهج الدولية. وهذا يسمح للطلاب بالمشاركة في هذه التقييمات، مما يساعد المعلمين وقادة المدرسة على قياس تقدم الطلاب والمساهمة في التحسين الشامل للبرامج التعليمية. يعتبر توفير هذه الاختبارات الزاميا" لجميع الطلاب ولولي الأمر حرية تأمينها من المدرسة أو من خارجها شرط التزام ولي الأمر بتقديم نفس الخودة لضمان تعليم وتعلم وتقييم الطلاب بالطريقة الصحيحة وفق سياسة المدرسة المتبعة.

وبما أن مسؤولية توفير متطلبات الأجندة الوطنية للطلاب تقع على عاتق ولي الأمر، هذه الرسالة توضح لحضرتكم أهمية هذه الأجندة وكيفية مساهمتها في الرحلة التعليمية الملاب :

- أ. التوافق مع المعايير التعليمية: تعد رسوم الأجندة الوطنية للمدرسة عنصراً حاسماً في التزام المدرسة بتوفير تعليم عالي الجودة. تدعم هذه الرسوم مشاركتنا في الاختبارات والتقييمات الموحدة الخارجية والداخلية التي تتوافق مع المعايير التعليمية التي تحددها معايير الرقابة المدرسية. تعتبر هذه التقييمات بمثابة معيار لقياس التقدم الأكاديمي للطلاب والتأكد من أن برامجنا المدرسية تتماشي مع الأهداف التعليمية الوطنية والدولية.
- 2. <u>تطوير التعليم والتعلم بالاعتماد على بيانات التقييمات الخارجية:</u> تتيح المشاركة في التقييمات الخارجية والداخلية للمعلمين والقادة جمع بيانات تقييمات قيمة عن أداء الطلاب والفعالية الشاملة لطرق التعليم والتعلم وتقديم المناهج الدراسية. يتم استخدام هذه البيانات لتحديد مجالات التطوير وإجراء التعديلات اللازمة على استراتيجيات التعليم والتعلم وتعديل البرامج التعليمية لتلبية احتياجات الطلاب بشكل أفضل.
 - تحديد ودعم احتياجات الطلاب: توفر نتائج التقييمات الخارجية والداخلية
 رؤى قيمة حول نقاط قوة الطلاب والمجالات التى قد تتطلب دعمًا إضافيًا.



Academic Year 2024-2025 Circular #154 Date: Tuesday 10/06/2025

targeted interventions and support services to help each student reach their full potential.

- 4. Commitment to Transparency: Participating in external and internal assessments demonstrates our commitment to accountability and transparency in education. It ensures that the school's educational outcomes are in line with international standards and that teachers and leaders are held accountable for the quality of education we provide here at DIPS.
- 5. Preparing for Future Success: The skills and knowledge acquired through participation in external and internal assessments are not only essential for students' current academic success but also for their future endeavours. These assessments help build a strong foundation of academic skills that will serve students well in higher education and in their chosen careers.

It is worth mentioning here that the external assessments adopted here at DIPS for the current academic year 2025-2025 include – but are not limited to – the following internationally recognized and appreciated exams:

External	Grade Level	What is	How Many
Exam		Tested	Times Per
			Year
CAT4	Grades	Cognitive	Once Per Year
	3, 5, 7, 9	Abilities	
MAP Test	Grades 1 to	English,	Fall, Winter,
	Grade 10	Math, Science	Spring
MAP Reading	KG1 to	Reading	Fall, Winter,
Fluency	Grade 5	Fluency	Spring
Reading	Grade 1 to	Reading Level	Fall, Winter,
A-Z	Grade 8		Spring
НМН	K-12	English,	Fall, Winter,
Diagnostics		Math, Science	Spring
PELI	KG1	KG1 Skills	Twice Per
			Year
DIBELS	KG2 to	English Skills	Twice Per
	Grade 3		Year
NGRT	Grade 1 to	Reading Age	Fall, Winter,
	Grade 10		Spring
IBT	Grade 3 to	Arabic Skills	Once Per Year
	Grade 10		

Kind Regards,

DIPS Leadership and Management Team

ومن خلال تحليل هذه البيانات، يمكن للمعلمين والقادة تقديم تدخلات مستهدفة وخدمات دعم لمساعدة كل طالب على تحقيق إمكاناته الكاملة.

- التزام المدرسة بالشفافية: ان المشاركة في التقييمات الخارجية والداخلية توضح التزامنا بالشفافية في التعليم والتعلم مما يضمن أن النتائج التعليمية للمدرسة تتماشى مع المعايير الدولية وأن المعلمين والقادة مسؤولون عن جودة التعليم والتعلم في المدرسة.
- 5. الاستعداد للنجاح المستقبلي: إن المهارات والمعرفة المكتسبة من خلال المشاركة في التقييمات الخارجية والداخلية ليست ضرورية للنجاح الأكاديمي الحالي للطلاب فحسب، بل أيضًا لمساعيهم المستقبلية. تساعد هذه التقييمات في بناء أساس قوي من المهارات الأكاديمية التي من شأنها أن تخدم الطلاب بشكل جيد في التعليم العالي وفي حياتهم المهنية التي رختادمنها

ومن الجدير بالذكر هنا أن التقييمات الخارجية المعتمدة هنا في مدرسة دبي الدولية الخاصة للعام الدراسي الحالي 2025-2026 تشمل - على سبيل المثال لا الحصر - الاختبارات التالية المعترف بها دولياً:

كم مرة يطبق هذا الاختبار	ماذا يقيس هذا الاختبار الخارجي	الصف الذي يطبق هذا الاختبار	اسم الاختبار الخارجي
مرة واحدة في العام	القدرات المعرفية	صفوف ال	CAT4
الدراسي		3، 5، 7، 9	
الخريف، الشتاء،	اللغة الإنجليزية	الصف الأول إلى	MAP Test
الربيع	والرياضيات والعلوم	الصف العاشر	
الخريف، الشتاء،	الطلاقة في القراءة	الروضة الأولى الى	MAP Reading
الربيع		الصف الخامس	Fluency
الخريف، الشتاء،	مستوى القراءة	الصف الأول إلى	Reading A-Z
الربيع		الصف الثامن	
الخريف، الشتاء،	اللغة الإنجليزية	الروضة الأولى الى	нмн
الربيع	والرياضيات والعلوم	الصف لثاني عشر	Diagnostics
مرتان في العام	مهارات الروضة	الروضة الأولى	PELI
الدراسي	الأولى		
مرتان في العام	مهارات اللغة	الروضة الثانية الى	DIBELS
الدراسي	الإنجليزية	الصف الثالث	
الخريف، الشتاء،	العمر القرائي	الصف الأول إلى	NGRT
الربيع		الصف العاشر	
مرة واحدة في العام	مهارات اللغة	الصف الثالث إلى	IBT
الدراسي	العربية	الصف العاشر	

أفضل التحيات،

فريق القيادة المدرسية